
ZAPISNIK

s 26. sjednice Gradskogvijela Grada Siska odrZane26. veljade 2025. godine s podetkom u

17 sati i 3 minute u HUB-u Sisak, Ulica kralja Tomislava 40 u Sisku na drugom katu.

Sjednici su bili nazoEni vijednici: Dulija Adamovii, Sonja Bori6, Bojan Dadasovid-
predsjednik Gradskog vije6a, Leljko Dermanovii, Tomislav Grubec, MiSa Majki6 Vukdevi6-
druga potpredsjednica Gradskog vije6a, Lucija Matkovii, Zvonko Marincelj, Karla Petek,
Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Ivica Rendulil i Zoran Sertid-prvi potpredsjednik Gradskog
vijeda Grada Siska.

Odsutni vijednici: Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovi6, Sanja Miokovii-opravdala
odsutnost, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek, Vesna Stengl, Ivica Sipu5 i
Sre6ko Telar.

Bojan Dadasovi6 utvrdio je da je sjednici nazodno 13 vijednika te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

Sjednicu je u l7 sati i 32 minute napustio vijednik Zoran Sertid te je u odludivanju sudjelovalo
12 vijednika.

Aktualni sat zapodeo je u 17 sati i 7 minuta.

Utvrtluje se da su sljedeii vijeinici odustali od postavljanja vijeinidkih pitanja: Marko Rafaj,
MiSa Majkid Vukdevid,Leljko Dermanovi6 i Eulija Adamovi6.

1. Bojan Dadasovii postavio je vije6nidko pitanje gradonadelnici. U predizborno vrijeme
vidimo da se odredeni postupci obnove objekata nakon potresa provode ,,preko koljena".
Jedan od takvih objekata je zgrada u Ulici Ivana Me5trovida od broj 4 do broja 14, preko puta
Djedjeg vrtida ,,Bubamara". Stanari navedene zgrade su dobili nalog da se moraju iseliti u
nekoliko dana. Mnogi od njih nemaju rje5enje gdje bi se mogli smjestiti. Koje informacije ima
gradonadelnica u vezi s tim pitanjem i je li upoznata s jo5 nekim slidnim sludajevima gdje se

obnova pokrede silom i gradanima se ne daje dovoljno vremena da se isele iz stanova u

kojima jesu?
Kristina Iki6 Banidek objasnila je da prvi koji su bili u takvoj situaciji, detiri godine od potresa

i Live u vi5estambenim zgradama koje su oznadene Zutom oznakom su bili stanari na Trgu
hrvatskih branitelja koji su u relativno kratkom roku morali napustiti svoje stanove i zbrinuti
namjestaj. U istu situaciju su dovedeni i stanari zgrade u Ulici Ivana Me5trovida gdje se nalazi
Udruga slijepih i slabovidnih osoba i Gorenje servis, a sada je u toj situaciji i zgrada
popularno nazvana,,Spagaoo. Nitko nema ni5ta protiv obnove nakon detiri godine od potresa.

Spornoje Stoje redeno da ie se ti stanovi i radovi obnoviti i pokrenuti nakon izgradnje zgrada
namijenjenih smje5taju ljudi diji stanovi se moraju obnoviti i koji u konadnici moraju negdje
Zivjeti l2 do 15 mjeseci. NaZalost, ni jedna stambena zgradakoja se gradi jo5 nije useljiva.
Gradonadelnica je apelirala na nadleZno ministarstvo i na osobe koje su zaduilene za obnovu
da, ako su dekali 4 godine da se pokrene konstruktivna obnova, bolje tempiraju vrijeme i da
vi5edlane obitelji s malom djecom ne mogu pronadi smje5taj. U daleko nepovoljnijoj situaciji
su gradani u centru grada. Znamo da je nadleZno ministarstvo odludilo pokrenuti tzv.
blokovsku obnovu jer valjda odekuju da 6e pronadi kvalitetne izvotlade za cijeli niz objekata.
Kako 6e to biti izvedeno kad mi obnavljamo natjedaje za obnovu jednog objekta jer nema



kvalitetnih izvodada. Tri puta ponavljan je natjedaj i centar grada je jednak kao i nakon
potresa. Izvjesno je da je puno vremena pro5lo te se s obnovom trebalo davno krenuti.

Bojan Dadasovid iskazao je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

2. Filip Pjerobon upitao je u kojoj fazi radovaje Skola i vrti6 u Galdovu? Rekao je kako su

razvidna sva ulaganja u kulturu pa je htio dobiti odgovor na svoje pitanje kada 6e biti zavr5eni
radovi na objektu kazali(ta2l?

Goran Grgurad je utvrdio kako se vidi veliki napredak u drugoj fazi radova na Osnovnoj Skoli

Galdovo i na objektu vrti6a. Dvorana je dobila krov i svoj oblik. Ugraduje se stolarija, a

radovi napreduju vrlo dobro. Vrtii i aneks su zavr5eni prije vi5e od pola godine, ali kako
dijele sudbinu s ostalim odgojno obrazovnim kompleksom ne moZemo vrtii otvoriti dok se ne

otvori kompleks u cjelini. Odekujemo da 6e radovi biti zavr5eni u svibnju.

Kazali5te 2l je relativno nevelika zgrada. BrZe bi bila gotova da smo je iznova gradili.
Medutim, naputci ministarstva su takvi da se mora obnoviti postojeii objekt Sto traje puno
duZe i ko5ta pet puta viSe, ali to nije na5a odluka vei je takav naputak Ministarstva kulture.
Zavrsenaje konstruktivna obnova. Trenutno se izvode strojarski i elektro radovi. Krajem
travnja odekuj emo otvorenje.

F i I ip Pj erob on izrazio je zadovo lj stvo dob iven im odgovorom.

3. Zorun Sertid istaknuo je kako je njegovo vije6nidko pitanje vezano uz Studiju utjecaja na

okoli5 vezano uz zahvat, odnosno kompleks za preradu peradi s bioplinskim postrojenjem. U
sijednju 2025. godine izdanaje spomenuta Studija, a kao nositelj projekta se navodi tvrtka
Premium Chicken Company d.o.o. Na nadedaj Grada Siska iz 2023. godine, za kupnju
zemlji5ta u vlasni5tvu Grada Siska kdbr. 1808/1 i kdbr. 1808/17 nije se javila navedena tvrtka
ve6 se javila tvrtka Renaissance Real Estate kojoj, izmectu ostalog, u predmetu poslovanja
stoji upravljanje nekretninama i odrlavanje nekretnina, ali i pripremanje i usluZivanje jela,
piia, napitaka i pruZanje usluga smje5taja. U tom trenutku tvrtka Premium Chicken Company
d.o.o. ne postoji. Postoji tvrtka Petrinja Premium Chicken Company d.o.o. sa sjedi5tem u

Petrinji. Ta navedena tvrtka mijenja naziv i sjedi5te Sto dokazuje izvadak iz Registra
Trgovadkog suda u Zagrebu dana 25 . srpnja 2024. godine. Do sijednj a 2025 . godine, odnosno
javne objave Studije o utjecaju na okoliS zazahvat kompleks zapreradu peradi s bioplinskim
postrojenjem, Zoran Sertid je rekao da kao gradski vije6nik u gradskoj vijednici nije duo
apsolutno niSta. Bioje prisutan na otvorenju ponuda na kojemje utvrdeno kako se neka tvrtka
javila i Zeli otkupiti neku zemlju koja je u vlasni5tvu Grada Siska i zadovoljava uvjete
natjedaja, a ta tvrtka se bavi upravljanjem nekretninama, odrZavanjem nekretnina,
usluZivanjem jela, pi6a, napitaka i pru1anjem usluga smje5taja. Slijedi 2025. godina i dolazi
Sok. Tek tadasaznaje kao gradski vijednik o projektu koji navodi sljede6e: 620tona dnevno
kapaciteta klaonice i prerade peradi.
Marko Rafaj se javio zarije1 zbog povrede Poslovnika Gradskog vije6a te je rekao da vijednik
Zoran Sertid prekr5io dlanak 53. todu 5. kojom je propisano da vijednidko pitanje traje najduZe

dvije minute.
Zorun Serti6 upitao je gradonadelnicu moZe li i6i ni5tavnost ugovora s obzirom da se ne

provode namijenjeni pravni udinci s obzirom na prodaju zemljiSta, ablizina planirane mega
klaonice i bioplinare je na 380 metara zralne duZine od Ulice Andrije Hebranga, na 500
metara od dZamije, 550 metara od ulice kneza Domagoja, na 900 metara od stadiona NK
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,,Metalacoo i na 770 metara od otvorenog bazena u Capragu. Zamolio je da, ako je ikako
moguie, zaustaviti projekt ili neSto napraviti po pitanju ovog projekta.
Utvrdio je da nije uvr5ten njegov prijedlog za dopunu dnevnog reda o raspisivanju
referenduma jer se gradane grada Siska ne5to o tome mora pitati.

Kristina Ikii Banidek je rekla kako je zaludenajer je Zorun Serti6 kao gradski vijeinik u

mandatu od 4 godine, zajedno s ostalim vije6nicima donosio dobre odluke na koje moZe biti
ponosan. Donesene su odluke o izgradnji POS-ovih zgrada za smje5taj mladih obitelji,
donijeli ste odluke da Grad Sisak daruje svoje parcele drlavi i plati 1,6 milijuna eura za
prikljudke komunalne infrastrukture kako bi ljudi koji su ostali bez svojih domova u potresu
imali gdje Livjeti. Ni jedan saziv vije6nika nije donio nitijednu todku ili zarez zbog kojih bi se

netko od vas vijednika trebao sramiti ili propitkiv ati za (to je glasovao i je li dobro proditao.
Javni natjedaj napravljen je sukladno zakonu. To Sto vijednik nije vidio sedam ili osam najava
tvrtke o investicijama u Sisadko-moslavadkoj Zupaniji i vi5e jedinica lokalne samouprave na
dijim podrudjima se namjeravaju baviti prehrambenom industrijom, gradonadelnica je rekla da
na to ne moZe utjecati .Gratlani su odludivali na izborima prije 4 godine, a odludivat ie i 18.

svibnja ove godine. Odludivat 6e lele li da vodenje grada bude transparentnoo Zele li da se

grad razvija i raste ili Zele da im svake 4 godine, 2 ili 3 mjeseca prije izbora Facebook ratnici
diZu bune i uzbuduju ljude tamo gdje mjesta zauzbudenje nema. Da ste pogledali na Google,
saznali biste da Studija utjecaja na okoli5 nema nikakve veze s Gradom i Gradskim vije6em.
Studiju su duZni provoditi svi investitori za provodenle zahvata u prostoru. Javna rasprava je
podetkom oZujka i temeljem te Studije dobit 6emo parametre o tome Sto se na nekom prostoru
moZe ili ne moZe graditi. Bilo koji investitor koji izvodi zahvat u prostoru mora zatraLiti
relevantne dozvole od nadleZnog ministarstva, Lupanije i Grada Siska.
Rekla je da 6e svojim prijedlogom zakljudka koji 6e biti predloZen kao dopuna predloZenog
dnevnog reda i. na taj nadin odagnati sve sumnje oko bioplinskog postrojenja.

Zoran Serti6 rekao je da je zadovoljan time Sto se nede graditi bioplinara. Rekao je kako je
danas podnio ostavku na mjesto prvog potpredsjednika Gradskog vijeda Grada Siska s

obzirom da je u javnost do5lo navodno dopisivanje predsjednika Gradskog vijeia da u kojem
je sva5ta napisano pa ie se povudi sve dok se ne otkrije o demu se tu radi. U tom tekstu je
napisano ne5to Sto je prilidno zabrinjavajude. Odito je da se ne5to dogada i da se kuju neki
planovi.

Bojan Dadasovii iznio je da 6e Zoran Sertid dokazati stoji li predsjednik Gradskog vije6a
Grada Siska iza te poruke. Ukoliko je to istina neka ga Zoran Sertid tulipa 6e dobiti od5tetu.
Drugo, ne pi5e ni5ta stra5no. Ako ne dokaZe, Bojan Dadasovid je rekao da 6e onda on tuZiti
Zorana Sertiia.

Nakon prethodne rasprave, Bojan Dadasovii je utvrdio da je u 17 sati i 32 minute vijednik
Zoran Sertii napustio sjednicu te je u radu gradskog vijeda sudjelovalo l2 vije6nika.

Marko Rafaj je u 17 sati i 37 minuta zatraLio pauzu.Pauza je zavr5ena u 17 sati i 43 minute.

Utvrduje se da je nakon pauze sjednici bilo nazodno 12 vijelnika te su se mogle donositi
pravovaljane odluke.

Sukladno dlanku 66. Poslovnika Gradskog vijeda Grada Siska (,,SluZbeni glasnik Sisadko-
moslavadkeLupanije",brojl2l09,20109,4/13,6113-prodiS6enitekst, ll/13,13/13,20/17,
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l3l18, l8/18-prodi56eni tekst, 4120 i 8/21), Bojan Dadasovid predloZio je sljedede dopune

dnevnog reda:

1. Iza todke 15. predloZenog dnevnog reda dodaje se todka 16. koja glasi

,,Prijedlog zakljudka o podr5ci Gradskog vijeia Grada Siska poduzetnidkim investicijama na

podrudju Grada Siska"
Predlagateljica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestitelj ica: Kristina Ikii Banidek, gradonadelnica

Prethodni prijedlog usvojen je jednoglasno s 12 glasovaza.

2.lzatodke 16. dodaje se todka 17. s podtodkama a) i b) koja glasi:

,,a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o kupoprodaji poslovnih prostora u

vlasni5tvu Grada Siska sada5njim zakupnicima
Predlagatelj ica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandla Prica, prodelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i op6e poslove

b) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju u zakup poslovnog prostora u

vlasni5tvu Grada Siska"
Predlagateljica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLaPrica, prodelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opie poslove

Prethodni prijedlog usvojen je jednoglasno s 12 glasovaza.

Bojan Dadasovi6 predloZio je sljededi

DNEVNI RED

L Usvajanje zapisnika s 25. sjednice Gradskog vijeda Grada Siska

2. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o porezima Grada Siska

Predlagatelj ica: Kristina Iki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, prodelnica Upravnog odjela za proradun i financije

3. Prijedlog odluke o visini pau5alnog porcza po krevetu, smje5tajnoj jedinici u kampu i/ili
kamp-odmori5tu te smje5tajnoj jedinici u objektu zarobinzonski smjeStaj

Predlagatelj ica: Kristina Ikii Bani6ek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, prodelnica Upravnog odjela za proradun i financije

4. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti trgovadkom dru5tvu Gradska trLnica Sisak-Centar
dijeljenih usluga d.o.o., Trg Josipa Maderida l, Sisak, za gradevinske radove za samousluZnu

autopraonicu na trZnici Capragputem dugorodnog kredita kod OTP banke d.o.o., Stjepana i
Antuna Radida 28, Sisak putem HBOR-ovog programa za investicije javnog sektora za

poduzetnike S isadko-moslavadke Zupanij e

Predlagatelj ica: Kristina Ikii Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, prodelnica Upravnog odjela za proradun i financije
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5. Prijedlog odluke o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uredenja,,INA-Zgmajne I"
Predlagatelj ica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijeli6, prodelnica Upravnog odjela za prostorno ureilenje i za5titu
okoliSa

6. Prijedlog odluke o oslobadanju pladanja komunalnog doprinosa Op6e bolnice,,Dr. Ivo
Pedi5i6" Sisak, u Sisku, Josipa Jurja Strossmayera 59

Predlagatelj ica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena prodelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

7. Prijedlog godi5nje analize stanja sustava civilne zaltite na podrudju Grada Siskaza2024.
godinu
Predlagatelj ica: Kristina Iki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandla Prica, prodelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i op6e poslove

8. Prijedlog odluke o prestanku vaLenjaOdluke o osnivanju Postrojbe civilne za5tite opde

namjene Grada Siska
Predlagateljica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Prica, prodelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opde poslove

9. Prijedlog odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za

financiranje rashoda Javne vatrogasne poshojbe Grada Siska u 2025. godini
Predlagatelj ica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandla Prica, prodelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opde poslove

10. Prijedlog odluke o povedanju iznosa sredstava zafrnanciranje djelatnosti vatrogastva u
Gradu Sisku u 2025. godini
Predlagatelj ica: Kristina Iki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Prica, prodelnica Upravnog odjela zavpravne, imovinsko
pravne i opie poslove

I 1. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima te nadinu financiranja decentraliziranih funkcija
osnovnog Skolstva u Gradu Sisku u 2025. godini
Predlagatelj ica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurad, prodelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,

branitelje i civilno dru5tvo

12. Prijedlog odluke o progla5enju Dana raznolikosti grada Siska

Predlagateljica: Kristina Iki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurad, prodelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturuo sport,
branitelje i civilno druStvo

13. Prijedlog odluke o promjeni naziva i sjedi5ta Narodne knjiZnice i ditaonice Vlado Gotovac
Sisak
Predlagateljica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica
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Izvjestitelj: Goran Grgurad, prodelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

14. a) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Narodne
knjiZnice Vlado Gotovac Sisak
Predlagatelj ica: Kristina lki6 Banidek, gradona6elnica
Izvjestitelj: Goran Grgurad, prodelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturuo sporto

branitelje i civilno dru5tvo

b) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena Statuta Djedjeg
vrtida Sisak Stari
Predlagatelj ica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestitelj: Goran Grgura6, prodelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

15. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o imenovanju dlanova Skolskog odbora Osnovne Skole

Buda5evo-Topolovac-Gu56e
Predlagatelj ica: Kristina Iki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurad, prodelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

16. Prijedlog zakljudka o podr5ci Gradskog vijeda Grada Siska poduzetnidkim investicijama
na podrudju Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestitelj ica: Kristina lki6 Banidek, gradonadelnica

17. a) Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o kupoprodaji poslovnih prostora u
vlasni5tvu Grada Siska sada5njim zakupnicima
Predlagateljica: Kristina Iki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Prica, prodelnica Upravnog odjela zaupravnq imovinsko
pravne i opde poslove

b) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju u zakup poslovnog prostora u
vlasni5tvu Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Iki6 Banidek, gradonadelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Prica, prodelnica Upravnog odjela zaupravne, imovinsko
pravne i opde poslove

Dnevni red usvojen je jednoglasno s l2 glasovaza.

TOdKA 1.

Zapisnik s 25. sjednice Gradskog vijeda Grada Siska usvojen je jednoglasno, bez primjedbi.

TOdKA 2.
Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Deane Petravi6 Sokol, Bojan Dadasovii je upitao
postoje li izraduni koliki je to iznos proradunskih sredstava? Deana Petravi6 Sokol je
odgovorila da ne moZe dati odgovor s obzirom da se u mjesecu oZujku moraju utvrditi
obvezn ici pladanj a por eza.

Jednoglasno s l2 glasova za, donesenaje
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ODLUKA
o izmjenama Odluke o porezima Grada Siska

TOEKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloilenja Deane Petravi6 Sokol, jednoglasno s 12 glasovaza,
donesenaje

ODLUKA
o visini pau5alnog porez po krevetu, smje5tajnoj jedinici u kampu i/ili kamp-odmori5tu

te smje5tajnoj jedinici u objektu za robinzonski smjeStaj

TOEKA 4.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Deane Petravii Sokol, jednoglasno s 12 glasovaza,
donesenaje

ODLUKA
o davanju suglasnosti trgovaikom dru5tvu Gradska trZnica Sisak-Centar dijeljenih
usluga d.o.o., Trg Josipa Matlerida 1o Sisak, za gradevinske radove za samousluZnu
autopraonicu na trZnici Caprag putem dugoroinog kredita kod OTP banke d.o.o.,

Stjepana i Antuna Radi6a 28, Sisak putem HBOR-ovog programa za investicije javnog
sekto ra za podtzetn ike Sisaiko-m oslavaike Zu panij e

TOCKA 5.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 12 glasovaza,
donesenaje

ODLUKA
o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uretlenja ,,INA-Zgmajne I"

TOdKA 6.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s l2 glasovaza,
donesenaje

ODLUKA
o oslobailanju pladanja komunalnog doprinosa Opde bolnice ,,Dr. Ivo Pedi5i6" Sisak, u

Sisku, Josipa Jurja Strossmayera 59

TOEKA 7.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Gordane KarapandLa Prica, jednoglasno s 12 glasova

za, donesenaje

GODISNJA ANALIZA
stanja sustava civilne za5tite na podruiju Grada Siska za 2024. godina

TOEKA S.

Nakon uvodnog usmenog obrazloilenja Gordane KarapandLa Prica, jednoglasno s 12 glasova

za, donesenaje
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ODLUKA
o prestanku vaZenja Odluke o osnivanju Postrojbe civilne za5tite op6e namjene Grada

Siska

TOEKA 9.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Gordane Karapand1a Prica, jednoglasno s l2 glasova

za, donesenaje

ODLUKA
o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za linanciranje

rashoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska u 2025. godini

TOCKA 10.

Nakon uvodnog usmenog obrazlolenja Gordane KarapandLa Prica, jednoglasno s 12 glasova

za, donesenaje

ODLUKA
o povedanju iznosa sredstava za financiranje djelatnosti vatrogasfva u Gradu Sisku u

2025. godini

TOCKA 11.

Nakon uvodnog usmenog obrazlohenja Gorana Grgurada, jednoglasno s 12 glasovaza,

donesenaje

ODLUKA
o kriterijima, mjerilima te naiinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog

Skolstva u Gradu Sisku ru2025. godini

TOiKA 12.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Gorana Grgurada, jednoglasno s 12 glasovaza,
donesenaje

ODLIIKA
o progla5enju Dana raznolikosti grada Siska

TOdKA 13.

Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Gorana Grgurada, jednoglasno s 12 glasovaza,
donesenaje

ODLUKA
o promjeni naziva i sjediSta Narodne knjiZnice i iitaonice Vlado Gotovac Sisak

TOCKA 14.

a) Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Gorana Grgurada, Bojan Dadasovi6 predloZio je
amandman na Prijedlog Statuta Narodne knjiZnice Vlado Gotovac Sisak, a odnosi se na
pogresku u Statutu. Naime, sukladno zakonu o knjiZnicama i ustanovama, mora se utvrditi tko
vr5i osnivadka prava. U Statutu se na odredenim mjestimaza odredene pravne poslove kao Sto

su promjena sjedi5ta, naziva, utvrduje da je to u nadleZnosti Gradskog vijeia. Za odredene

suglasnosti na opie akte odreden je gradonadelnik, ali imamo i formulaciju da je definiran
osnivad, medutim nije definirano tko vr5i osnivadka prava, Sto znadi da za sve ono Sto nije
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definirano Statutom, mi moramo odrediti dija je nadleZnost, Vijeia ili gradonadelnika. Bojan
Dadasovid je predloZio da to bude gradonadelnik. U Statutu ima jo5 dosta pogre5aka.

S obzirom da je predlagateljica Kristina Iki6 Banidek usvojila amandman, o njemu se nije
glasovalo ve6 je isti postao sastavnim dijelom Statuta Narodne knjiZnice Vlado Gotovac
Sisak.
Jednoglasno s l2 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Narodne knjiZnice Vlado Gotovac

Sisak

b) Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Gorana Grgurada, jednoglasno s 12 glasovaza,
donesenaje

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjena Statuta Djeijeg vrtida Sisak Stari

TOdKA ls.
Nakon uvodnog usmenog obrazloilenja Gorana Grgurada, jednoglasno s 12 glasovaza,
donesenaje

ODLUKA
o izmjeni Odluke o imenovanju ilanova St<otst<og odbora Osnovne Skole Buda5evo-

Topolovac-Gu56e

Bojan Dadasovid zakazao je pauzu za odrLavanje zajednidke sjednice stalnih radnih tijela na
kojima 6e dlanovi raspravljati o usvojenim dopunama dnevnog reda. Pauiza je zakazana u 18

sati i l l minuta, a zavrSena je u 18 sati i 16 minuta.

ilanovi Odbora za statutamo-pravna pitanja: Bojan Dadasovid-predsjednik, Filip Pjerobon-
zamjenik predsjednika, Marko Rafaj i Zeljko Dermanovid-dlanovi Odbora. Odsutan:
Tom islav Kralj -dlan Odbora.

ilanovi Komisije za prostorno uredenje, zaStitu okoli5a i spomenika kulture, urbanizam,
arhitekturu i graditeljstvo: Filip Pjerobon-predsjednik Komisije, Bojan Dadasovid-zamjenik
predsjednika, MiSa Majki6 Vukdevii i Karla Petek.

ilanovi Odbora za financije i gospodarenje imovinom: Ivica Renduli6-predsjednik Odbora,
Sonja Borid-zamjenica predsjednika, Zvonko Marincelj i Robert Grubec-dlanovi Odbora.
Dubravka Sebek-odsutna.

Utvrduje se da su dlanovi odbora jednoglasno dali pozitivno mi5ljenje na Prijedlog zakljudka
o podr5ci Gradskog vijeda Grada Siska poduzetnidkim investicijama na podrudju Grada Siska,
Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o kupoprodaji poslovnih prostora u vlasni5tvu
Grada Siska sada5njim zakupnicima i Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o

davanju u zakup poslovnog prostora u vlasni5tvu Grada Siska i proslijedili Gradskom vijedu
na razmatranje i usvaj anj e.

9



TOdKA 16.

Nakon uvodnog usmenog obrazloilenja Kristine lki6 Banidek, jednoglasno s 12 glasova za,

donesen je

ZAKLJUdAK
o podr5ci Gradskog vijeda Grada Siska poduzetniikim investicijama na podruiju

Grada Siska

TOiKA 17.

a) Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Gordane Karapandla Prica, jednoglasno s 12

glasova za, donesenaje

ODLUKA
o izmjenama i dopuni Odluke o kupoprodaji poslovnih prostora u vlasni5tvu Grada

Siska sada5njim zakupnicima

b) Nakon uvodnog usmenog obrazloLenja Gordane KarapandLa Prica, jednoglasno s 12

glasova za, donesenaje

ODLT'KA
o izmjenama i dopunama Odluke o davanju u zakup poslovnog prostora u vlasni5tvu

Grada Siska

26. sjednica Gradskog vije6a Grada Siska zavr5ena je u 18 sati i l5 minuta.

ZAPISNIEAR

Silvio ak Gordana Prica an Dadasovid
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